

17 PARTNERSHIPS
FOR THE GOALS



17.2.4

Collaboration for SDG best practice

Through international collaboration and research, review comparative approaches and develop international best practice on tackling the SDGs

- 本校土木工程學系、環境工程學系教師接受國家科學委員會委託，與捷克、越南、波蘭等國家建立合作關係，進行相關研究。

| Nation | Amount | Principal Investigator | Implementation Sector | Requester |
|----------------|---------------|------------------------|---|-----------|
| Czech Republic | NT\$1,398,000 | Wei-Ting Lin | Department of Civil Engineering | NSTC |
| Vietnam | NT\$1,026,000 | Je-Lueng Shie | Department of Environmental Engineering | NSTC |
| Poland | NT\$3,921,000 | Wei-Ting Lin | Department of Civil Engineering | NSTC |





17.2.4

Collaboration for SDG best practice

Through international collaboration and research, review comparative approaches and develop international best practice on tackling the SDGs

- The Shennong International Volunteer Group, established in 2015 by President Boqing Wu, epitomized a brand of volunteer service with an international outlook, diverging from the typical international volunteer activities focusing mainly on tutoring in remote areas. The group capitalizes on our school's specialization in agriculture to undertaking projects that enhance agricultural product use and foster community development. Over the years, the group has made multiple visits to Thailand facilitating the construction of several agricultural infrastructures, which have significantly benefited local agricultural development.



▲ NIU-MJU Spotlight Project Meeting



▲ Wild Pepper Field Survey and Discussion



▲ Post-Pest Control Production Group Photo



▲ Donation Visit to Local Chinese Schools

17 PARTNERSHIPS
FOR THE GOALS



17.2.4

Collaboration for SDG best practice

Through international collaboration and research, review comparative approaches and develop international best practice on tackling the SDGs

- 印度台北協會會長葉達夫先生2023年9月7日參加由國立宜蘭大學主辦，中華民國駐印度代表處科技組協辦的印度中央農業大學（Central Agricultural University, CAU）農業人才培訓營結訓典禮暨歡送午宴。
- 印度中央農業大學的赴台實習活動是由印度國家農業高等教育計畫（IDP-NAHEP）全額贊助。IDP-NAHEP是印度農業及農民福利部轄下印度農業研究委員會（ICAR）執行的國家型計畫，補助印度多所大學進行農業領域相關的訓練暨實習活動，以提升相關專業能力，其中尤重智慧農業的應用及發展。今年在宜蘭大學的培訓計劃，是CAU首度與台灣的大學合作。



▲印度中央農業大學
農業人才培訓營結訓
典禮暨歡送午宴

□ [深化台印跨國農業合作 開創台印關係新亮點](#)